



<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: THE INDUSTRIAL COMMERCIAL & AGRICULTURAL Date: 14-01-2024 02:25:08 PM Subject: Date of the General Assembly Meeting</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الصناعية التجارية الزراعية / الانتاج التاريخ: 2024-01-14 02:25:08 PM الموضوع: موعد اجتماع الهيئة العامة</p>
<p>the board of directors decided to invite the general assembly to hold its ordinary annual meeting in tuesday 23/4/2024</p>	<p>قرر مجلس الادارة في جلسته المنعقدة يوم السبت الموافق 2024/1/13 دعوة الهيئة العامة للشركة لعقد اجتماعها العادي السنوي العادي الثاني والستون يوم الثلاثاء الموافق 2024/4/23</p>
<p>13-01-2024</p>	<p>13-01-2024</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: sultan alaraj</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: sultan alaraj</p>